Superior Court of Washington, County of 		
华盛顿州 县高等法院
	In the Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：
_______________________________, Individual/Minor
个人/未成年人
	No. ____________________
编号 
Motion and Declaration for Instructions
请求法院下达指示的申请及支持声明 
(MTAF)
(MTAF) 


Motion and Declaration for Instructions
请求法院下达指示的申请及支持声明
I am the guardian and/or conservator for the individual subject to guardianship and/or conservatorship (Individual). I ask the court to issue an order of instruction that explains my authority over the following issue(s) as set forth in my declaration:
我是受监护和/或保护的个人（个人）的监护人和/或保护人。现向法院提出申请，请求法院下达指示令，明确我在本人的声明中说明的以下问题上的权力范围：
[  ]	Bond: Whether the court will:
	保证金：请求法院决定是否： 
[  ]	establish or increase the bond to $ 	.
	设立或增加保证金至金额为$
[  ]	exonerate bond number 	.
	免除以下编号的保证金
[  ]	Blocked accounts: Whether the court will:
	限制性账户：请求法院决定是否：
[  ]	establish blocked accounts.
	设立限制性账户。
[  ]	withdraw funds from blocked accounts in the amount of $	.
	从限制性账户中提取以下金额的资金：$
[  ]	Use of conservatorship funds: Whether the court will allow particular uses of conservatorship funds, such as gifts, donations, vacation expenses, and other uses that the court has not already authorized during a regular hearing.
	保护权资金的使用：请求法院决定是否允许特定用途的保护权资金使用，例如赠与、捐赠、度假费用以及其他法院在常规听证会中尚未授权的用途。 
[  ]	Access to money and other assets: Whether the conservator should have access to the following bank account, safety deposit box, or other assets. (Describe the account or assets): _________________________________________________________________
	获取资金及其他资产：请求法院决定保护人是否应有权访问以下银行账户、保险箱或其他资产。（请描述账户或资产）：
	
	
[  ]	Personal property: Whether the guardian and/or conservator has authority to sell or dispose of the Individual’s personal property.
	个人财产：监护人和/或保护人是否有权出售或处置个人的个人财产。 
[  ]	Litigation and settlement: Whether the court should authorize the conservator to begin litigation or settle litigation. (SPR 98.16W).
	诉讼与和解：请求法院决定是否授权保护人提起诉讼或和解诉讼。(SPR 98.16W)。
[  ]	Make repairs: Whether the conservator should make ordinary or extraordinary repairs in a building. The building [  ] is  [  ] is not the Individual’s home.
	进行维修：请求法院决定保护人是否应对建筑物进行普通或重大修缮。该建筑物[-]是[-]不是被监护人/被保护人的住所。
[  ]	Sell real property and/or use of sale proceeds: Whether the court will authorize the conservator to sell the real property located at 	 for the purpose of 	
	出售不动产和/或使用销售收益：请求法院决定是否会授权保护人出售位于以下地址的不动产 	 目的为
	
and (check all that apply):
并（请勾选所有适用项）：
[  ] Set or increase bond to $ _____.
     将保证金金额设定或增加至$
[  ] Place proceeds in a blocked account and file receipts with the court.
     将出售收益存入限制性账户，并向法院提交收据。
[  ] Provide instruction as to use of proceeds from the sale of real property.
     提供有关不动产销售收益的使用说明。
[  ] Other: _______________________________________________.
     其他：
[  ] The conservator should return to court for a hearing on the use of the sale proceeds.
     保护人应返回法庭就销售收益的使用情况举行听证会。
[  ]	Hiring a lawyer: Whether the court will authorize hiring an lawyer to represent the Individual for the following purpose: 	
	聘请律师：请求法院决定是否会授权出于以下目的聘请律师代表个人：
	
[  ]	Medical treatment: Whether the court will authorize the following medical or dental treatment or procedure: 	
	医疗：请求法院决定是否会批准以下医疗或牙科治疗或程序：
	
[  ]	Mental health medication or treatment. Whether the court will authorize certain types of mental health treatments that require special court review, such as: (a) electro-convulsive treatment, (b) psycho-surgery, or (c) other psychiatric or mental health procedures that restrict freedom of movement or the rights described in RCW 71.05.217. (RCW 11.130.335).
	心理健康药物或治疗。请求法院决定是否会批准需要特殊法院审查的某些类型的精神健康治疗，例如：(a)电惊厥治疗，(b)精神外科手术，或 (c)限制行动自由或RCW 71.05.217中所述权利的其他精神或精神健康程序。(RCW 11.130.335)。
[  ]	Permanent sterilization. Whether the court will authorize a doctor to permanently sterilize the Individual, which requires a special court procedure and protections for the Individual. 
(In re Guardianship of Hayes, 93 Wn.2d 228 (1980), In re Guardianship of K.M., 62 Wn. App. 811 (1991)).
	永久性绝育。请求法院决定是否会授权医生对个人进行永久绝育，这需要特殊的法庭程序和对个人的保护。
（关于Hayes的监护权，93 Wn.2d 228 (1980)，关于K.M.的监护权，62 Wn.App.811 (1991))。
[  ]	Other: 	
	其他：
	
	
Declaration in Support of the Motion:
申请支持声明：
Please explain the circumstances of your request here. You can attach documents to support your declaration. (You may attach more pages, if needed.)
请在此处解释您提出申请的具体情况。您可以随附文件用以支持您的声明。（若需要，可加附页填写。）
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing is true and correct.
本人特此声明，以上陈述属实且正确。若有不实之词，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。
Signed at (City) 	, (State) 	 on (Date) 	
签署地点（城市） 	，（州） 	 （日期）
	
	
	

	Signature
签名 
	
	Print Name                             [  ] WSBA  [  ] CPG #
请工整填写姓名                      [-] WSBA [-] CPG #


The following is my contact information:
以下是本人的联系方式：
Email: 		Phone (Optional): 	
电子邮件地址： 		电话（选填）：
I agree to accept legal papers for this case at (check one):
本人同意通过以下地址接收本案的法律文件（请勾选一项）： 
[  ]	my lawyer’s address, listed below:
	本人的律师的地址，如下所示：
				
Street Address or PO Box	City	State	Zip
街道地址或邮政信箱	城市	州	邮编
[  ]	the following address (this does not have to be your home address):
	以下地址（不一定是您的家庭住址）： 
				
Street Address or PO Box	City	State	Zip
街道地址或邮政信箱	城市	州	邮编
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